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Abstract (en)
It is known to produce a large screen surface from one cathode ray tube having a plurality of guns. The object is to produce a transmission of
continuous brightness in such a manner that the transitions between the partial images are no longer perceptible. This is implemented by using
a cathode ray tube without a shadow mask, but with optical sensors, index regions and optical walls, so that it is possible to detect the beam in a
precise manner and the transitions between the partial images are no longer perceptible. In particular for television sets and monitors. <IMAGE>

Abstract (de)
Es ist bekannt, eine große Bildschirmfläche aus einer Bildröhe mit mehreren Kanonen zu schaffen. Aufgabe ist es, einen helligkeitskontinuielichen
Übergang zu schaffen, so daß die Teilbildübergänge nicht mehr wahrnehmbar sind. Dieses wird realisiert, indem eine Bildröhre ohne Lochmaske,
aber mit optischen Sensoren, Index Bereichen und optischen Wänden verwendet wird, so daß eine genaue Erfassung des Strahles möglich ist und
die Teilbildübergänge nicht mehr wahrnehmbar sind. Insbesondere für Fernsehempfänger und Monitore <IMAGE>
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